
Tento díl nemůžeme zahájit ničím jiným než povodn ěmi , s jejichž
následky budeme ještě  dlouho bojovat. Chtěla bych v první řadě
velmi  poděkovat  všem  zasahujícím  složkám  Integrovaného
záchranného systému České republiky. Ti lidé předvedli a předvádí
naprosto  fenomenální  nasazení.  Stejně  tak  je  ale  nutné  říct
minimálně  velké  díky  i  dobrovolným  hasičům  a  dobrovolníkům
obecně. Máte můj obdiv a úctu. Je čas položit si několik otázek: 

1.     Byla  realizována  opatření  doporučovaná  po  povodních
v letech 1997 a 2002. Pokud ne, tak proč!? 

2.     Největší  zásluhy  na  zvládání  krizových  situacích  mají  právě  složky  IZS.
Pětikoaliční  politici  se jimi  teď  ohání  v každém vystoupení,  ale proč  se k nim tedy
několikrát otočili zády a neohodnotili je adekvátně také platově? 

3.     Čím dál naléhavěji se ukazuje potřeba edukace – nebo, chcete-li, školení nebo
poučení – občanů, co mají v mimořádných situacích vůbec dělat. Ministr Bek řeší, jestli
je vhodné, aby si děti na školách mohli vybrat jako druhý jazyk ruštinu, ale aktuální
potřeby vůbec  neřeší.  Mimochodem tady se  ukázalo,  jak  neprozíravé bylo  zrušení
branné výchovy bez nějaké adekvátní náhrady. 
4.     Otázkou rovněž zůstává,  jestli  nemá být  posílena role  Armády ČR při  řešení
přírodních katastrof. 

5.     Myslím,  že  by nebylo od věci  vytvořit  portál  pro mimořádné situace. Naprosto
chaotické informace bez jakékoli vypovídající  hodnoty, které nutily občany hledat na
různých místech – někde dokonce na facebookových profilech starostů či hejtmanů –
určitě neprospěly k informování obyvatelstva. 
6.     A poslední otázka je, zda by nebylo lepší stovky miliard korun utopené v někdy
v budoucnu dodaných amerických stíhačkách raději použít na úpravy krajiny tak, aby
se minimalizoval dopad katastrof na naše občany a majetek!?
A u stíhaček ještě chvíli zůstaneme. Plán dodání stíhaček F-35 v rámci nejdražšího
armádního nákupu historie ČR dostal v uplynulém týdnu další trhlinu. Již na začátku
letošního  roku média  informovala,  že  se  dodání  stíhaček  za  150  miliard,  původně
plánované na rok 2035, může kvůli nedostatku klíčových komponentů opozdit.
Nyní  nově  ze  stejného  důvodu,  tedy  nedostatku  komponentů,  hrozí,  že  americký
výrobce  nezvládne  letouny  dodat  ve  výbavě,  v  jaké  byly  objednány.  Potíže  s
modernizací došly přitom až tak daleko, že americké ministerstvo obrany přestalo na
více než rok úplně přejímat nové letouny. Co tedy »české« F-35 zřejmě dostihne, je
chystaný plán na kompletní zjednodušení tzv. modernizace Block 4.
  Americké ministerstvo obrany hodlá z původních schopností vyjmout ty, které výrobce
není schopen dodat nyní a posunuje je až za rok 2030. To je však termín, kdy by měly
být  vyrobeny v  dalších sériích také letouny pro Českou republiku.  Zdá se tedy,  že
minimálně naše první F-35 vyrobené v USA patrně nebudou mít všechno potřebné, co
mělo  být  v původním zadání  pro modernizaci  Block  4.  Takže si  celý ten historický
nákup ministryně Černochové shrňme. Ani ne rok od podepsání smlouvy se zdá, že
letouny  nebudou  připraveny  včas,  nebudou  dodány  s  očekávanou  výbavou,  a
protistranu v případě lhůty nemohou postihnout žádné sankce.
Třešničkou na dortu už jsou pak jen každoroční náklady na provoz ve výši 205 milionů
ročně na jeden jediný letoun. K tomu navíc připočtěte náklady na úpravu infrastruktury.
Je to zkrátka »dobrej kšeft«. Tedy pro USA.  Kateřina Kone čná

Senát si musí svoji existenci zasloužit 
U  žádného  sou časného  kandidáta  do  Senátu  jsem
nezaznamenal jako jednu z jeho priorit v p řípadě zvolení, že
bude  usilovat  o  to,  aby  horní  komora  Parlamentu ČR  byla
prestižní institucí. Aby pro každého bylo v prvé řadě ctí být
jejím členem, tedy senátorem. Mluvím-li o cti, jedním dech em
dodávám, že za ČEST se NEPLATÍ. Když je  n ěkdo čestným
předsedou n ěčeho, také nepobírá mzdu.

 Chtěl bych se dožít toho, jaký by byl zájem o kandidaturu do Senátu v tom případě, že
výkon této funkce by byl čestný, to znamená neplacený. Zároveň tím deklaruji jako již
mnohokrát opakované vyjádření, že do Senátu nekandiduji kvůli politickým ambicím.
Mým záměrem z toho obecného pohledu je dodat Senátu vážnost, kterou podle mého
názoru od svého vzniku dosud nenabyl. Senát je a vždycky byl jen jakýmsi »B-týmem«
Sněmovny, nebo ještě jinak, abych zůstal ve sportovní terminologii – ne snad juniorkou
Sněmovny,  ale  jakousi  »seniorkou«  určitě.Pokud  by  se  měla  naplnit  moje  ideální
představa o podstatě a smyslu fungování Senátu, ten by měl být ústavním kolektivním
partnerem  prezidenta  republiky.  Senát  by  měl  být  v  politické  hierarchii  garantem
skutečné dělby moci.  Díky zkušenostem, snad i  moudrosti,  ale  zejména nadhledu,
neúplatnosti,  nezávislosti  a  tedy  politické  korektnosti  a  schopnosti  věcné  diskuse
jednotlivých senátorů.  Zatímco dnes  je  Senát,  jak  jsem už konstatoval,  v  podstatě
komora kopírující Sněmovnu a usilující o její pravomoci. To je chybné a negarantuje to
pro  občana  téměř  nic,  zejména  ne  čistotu  a  ústavnost  legislativy.  Rozdíly  občané
nevidí,  obě  tyto  parlamentní  komory  jim  většinou  splývají  v  jeden  nepochopitelný
diskusní klub, který se přestal starat o potřeby občanů. A to je kardinálně špatně.
Je  nutné položit  si  otázku –  jaké  pravomoci  vlastně  Senát  má? Kompetence jsou
nedostatečně oddělené od primárního zákonodárství a vliv na soudní soustavu se zúžil
na výběr ústavních soudců, který je překrýván snahou současných senátorů mít vliv
spíše na media než na další oddělené moci jak exekutivní, tak zejména justici, kde je
potřebná nezávislost  zaměněna na nahrazení  psaného práva judikáty.  A to je  také
špatně.  Nemám nic proti tomu, aby Sněmovna mohla přehlasovat Senát ve věcech
daňových a vázaných na chod ekonomiky. Nemyslím si, že by je měl  Senát vůbec
projednávat, když mají přímo vliv na státní rozpočet, kterým se Senát zabývat nemůže,
ale  na  druhou  stranu  jsou  zákony  a  mezinárodní  smlouvy  jejichž  platnost  není  a
zásadně  nemá být  na rok nebo jedno volební období,  tedy mají  to  být  zákony pro
dlouhodobou platnost – kodexy civilního, trestního a pracovního práva, případně kodex
volební  kdy by se místo přehlasování  měl  uplatnit  princip člunku,tedy úplnédohody
obou komor,  kde když senátoři  neschválí  zákon,  který jim  postoupila  Sněmovna a
zákon se vrací zpět k poslancům, (ta je k tomu nutná),  negativní rozhodnutí Senátu
takto přehlasují a veškerý čas, který senátoři onomu zamítavému rozhodnutí věnovali, 

„Nálet 44“

 

vyjde nadarmo. A důvody pro přehlasování Senátu mohou být spíše malicherné než
věcné. 
důsledné a smysluplné revizi senátních pravomocí bych se v případě zvolení věnoval.
Senát si svoji existenci musí zasloužit. A zaslouží si ji  pouze tehdy, nebude-li jeho
činnost za každou cenu  v podivné součinnosti s Poslaneckou sněmovnou, nebudou-
li prioritu hrát individuální zájmy a politikaření a bude-li výkon této funkce čestný =
neplacený.
JUDr. Vojt ěch Filip, kandidát do Senátu (KS ČM)

„Nálet 44“
   Zesílená  činnost  spojeneckého  bombardovacího  letectva  v posledních  měsících
druhé světové války nalezla oběti z řad civilního obyvatelstva i v našem okrese.
   Při  přeletu  svazu  amerických  letadel  B-17  FLYING  FORTRESS  nad  Kladnem
12.září 1944, jedno z letadel odpálilo červenou světlici, která měla ohlásit vedoucímu
svazu poruchu. Podle dřívějších zdrojů, jak jsem slýchávala, prý důsledek nesmyslné
střelby německého kulometu odněkud od Buštěhradu. Podle mezinárodních úmluv byl
pilot povinen zabránit civilním obětem, proto stočil letadlo doleva a začalo shazování
bomb, aby se letadlu ulehčilo.
  Dříve se mluvilo o dvou strojích, ale protože se žádný pilot ani letadlo ani vrak  nikdy
nenašel  a  účastníci  také  již  nejsou,  či  vypovídali  různě,  musíme  věřit,  že  šlo  o
nouzové řešení technického problému jednoho stroje. Shodou nešťastných okolností
bylo způsobeno bezpočet rodinných tragédií a traumat.
  Bombometčík se rozhodl shodit náklad nad „prázdným“ lesem u kostelíka sv,Jana na
Dříni. Tam se jako obvykle po vyhlášení leteckého poplachu  uchýlilo množství dělníků
z Poldiny hutě,  včetně  obyvatel obce Dubí.  Výsledkem bylo kolem čtyřiceti  úmrtí a
desítky  zraněných  po  několika  výbuších,  po  kterých  zůstaly  obrovské  krátery, 
v závěru  zkázu  dokončilo  tisíce  drobných  ocelových  střepin  z pláště  bomby,  která
explodovala ve vzduchu.
  Na místě tragédie by postaven pomník, který býval poněkud pozapomenutý, včetně
cesty k němu. To však je již napraveno.
  Statutární město Kladno, spolek „Kladno–Dubí“  a gymnázium Kladno k 80.výročí
tragédie, vytvořilo naučnou stezku se 7 zastaveními,  která přibližují tehdejší událost i
příběhy některých  obětí.  Stezka  končí  u  kostela  narození  sv.Jana  Křtitele.  Jde  o
původně gotickou stavbu, se základy ze 14.století. 
  Jako delegace OV KSČM Kladno jsme, spolu s ostatními účastníky, prošli  naučnou
stezkou k pomníku, který je nyní pěkně upraven. U něj stála čestná vojenská stráž.
Vojáci  položili  kytice  na  pomník,  mezi  nimi  i  rudou  kytici  KSČM.  Květy  položili  i
přítomní studenti gymnázia. Pietní akt moderovala pí. G.Havlůjová. Po státní hymně,
zazpívané vynikající zpěvačkou,  zaznělo několik projevů, týkajících se této tragické
události.  Poprvé se  představil  nový mladý ředitel  Gymnázia  Kladno.  Hostem byl  i
arcibiskup Graubner, který se pomodlil za mrtvé. 
  Po skončení pietního aktu u pomníku se průvodem přešlo ku kostelíku sv. Jana, kde
proběhla krátká mše. Všichni účastníci se samozřejmě do kostelíku nevešli, tak jako
já, kdy jsme čekali až účastníci vyjdou a my si mohli prohlédnout vnitřek. Oprava by
byla nutná. Na oltáři je krásný obraz, mne ale zaujala již venku hudba a zde jsem
viděla repliku středověkých přenosných varhan. Pan varhaník když viděl náš zájem,
nám nástroj předvedl. Hrál krásně! 
  Vzpomínka na 80.výročí náletu byla důstojná. Ocenit jsme museli úpravu cest i práci
těch, zejména studentů, kteří připravili krásnou brožuru „80 let od nešťastného náletu
944.“  Tabule  na  stezce  i  ona  obsahují  i  moderní  QR  kódy  pro  podrobnější
informace.     EV  Foto Kůstka, Skála
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ČEŠTÍ  KLASIKOVÉ  5
Konstatovali jsme, že rodiče českých klasiků pocházeli vesměs z chudších poměrů.
Výjimku  tvořilo  sourozenecké  trio  malířů,  Amalie  (1817-1883),  Josef  (1820-1871)
aFaqnn  Quido  (1828-1880)  Mánesovi.  Jejich  otec  Atonín byl
profesorem  na  pražské  malířské  Akademii,  tedy  to  byla
středostavovská  rodina.  Po  otci  všichni  zdělili  mimořádný  talent.
Amalie  byla  navíc  jediná  z  nich  praktická,  celý  život  se  o  své
nepraktické bratry starala. Občas pomohla i finančně, když se dostali
do  potíží.  Ač  uměla   dobře  portréty,  otec  ji  přesvědčil,  aby  se
věnovala krajinomalbě, že je to pro ženu vhodnější. Po otcově smrti
převzala jeho malířskou školu, pořádala kurzy kresleni, učila malovat
šlechtické dcerky na zámku Hrubá Skála. Sama se v lásce zklamala a
pečlivě  dohlížela  na  dámské známosti  svých bratrů,  (což se  stalo
bratru  Josefovi  osudným).  Vedla  jim  společnou  domácnost.  Nakonec  všichni
sourozenci zůstali  svobodnými. Quido jako mimořádný talent byl přijat na malířskou
školu už v deseti letech, později maloval historické bitvy, také selské kroje. Nejzdařilejší
byly jeho žánrové  obrázky různých postaviček a pražských figurek. My se budeme
věnovat osudu hlavně prostřednímu ze sourozenců, Josefovi. 
Když jste byl  v té době  někdo, nemohl jste si  sám uklízet.   To
musely  dělat  služky,  většinou  selská  děvčata,  někdy  docela
hezká.. Což bylo většinou pokušení jak pro otce rodiny, tak i pro
jejich   syny.  Začátkem  roku  1847  se  u  Mánesů  objevila  nová
služebná,  dvaadvacelitá  Fanny  (Františka)  Šťovíčková,  děvče
„krev a mléko“. O pět let starší Josef se do této venkovské krásky
těžce zamiloval. Objevil  v ní „lepotvárnost slovanskou“, inspiraci
pro  budoucího  ilustrátora   Rukopisu  královédvorského.  V  létě
1849  odjela  Amalie  s  matkou  do  lázní  Bad  Ischl,  (oblíbená
destinace  Fantiška  Josefa),  a  Quido  malovat  k  Chiemskému
jezeru. Josef s Fanny zůstal doma sám a podařilo se mu ji přemluvit, aby mu stála

modelem pro  akt, (obraz Josefína  -   modelem právě  mohla být
Fanny). Ani jí nebyl Josef lhostejný, není divu, že vše skončilo v
posteli.  Po  návratu  rodiny   se  svůj   poměr   pokusili  utajit,  ale
těhotenství vše prozradilo. Josef se chtěl k dítěti hlásit, ale Amalie
ztropila skandál. Co si pomyslí lidé, Fanny je osoba špatná, kdo ví,
čí je to dítě! Služebná musela z domu zpět na rodné Sedlčansko,
(později  se  provdala  do Prahy za  vojenského vysloužilce).  Sám
Josef  se  zmohl  jen  na  chabý  a  neúčinný  odpor.   Možnou
připomínkou  vztahu  je  krásný  dívčí  portrét,  k  níž  autor  připsal
doušku „bez Fanynky  nebylo by srdce“. Josef Mánes byl zpočátku
zcela otřesen, pohyboval se jako tělo bez duše, život jako by pro

něho ztratil  smysl.  Pak potkal svého přítele z mládí,  hraběte Bedřicha
Sylva Tarouccu, který po studiích působil v Brně jako duchovní. Oba se
považovali za české vlastence,  i když se rod Taroucca dostal do Čech s
Habsburky.  Ten  pozval  Josefa  na  rodinný  zámek  v  Čechách  pod
Kosířem. Tam byl Josef šťasten, krajina i hanácké děvčata v nádherných
krojích  byla  pro  malíře  inspirací.  Kráska  Veruna  Čudová se  v  jeho
obrazech objevuje nápadně často, zdá se, že byl také milostný románek.
Je podivné, že obletovaná dívka se vůbec nevdala, k stáru se pomátla na
rozumu.
Podobný osud byl přisouzen i samému Josefu Mánesovi. Na jaře roku 1870 mu poskytl
průmyslník  Vojtěch  Lanna  junior  peníze  na  cestu  za  antickými  a  renezančními
památkami Italie. Nepraktického malíře nejprve v hotelu okradli, později se stal obětí
loupežného přepadení přímo u fontány De Trevi. Byl neznámým útočníkem nešťastně
sražen na kamennou obrubu a rozrazil si  hlavu v zátylku. Vyděšená setra Amalie si
pro něho přijela,  odvezla domů.  Sice se zotavil,  ale z traumatu se nevzpamatoval.
Chodil jako tělo bez duše, zhubl, přestal malovat. Z apatie se poté jeho mysl  zcela
zatemnila. V roce 1871 zemřel, nedočkal se ani své padesátky. Oficielní příčinou úmrtí
bylo „ochrnutí mozku“. Spekuluje se, že příčinou mohl být i lues. Mohl se nakazit v
pražských nevěstincích,  případně  v  Italii? Pravděpodobnější  verze vzhledem k jeho
povaze je, že šlo o následek úrazu při přepadení..
Josef Mánes nám ve svých obrazech zanechal krásné dědictví, kterého si vážíme.
Pavel Hruban

Scholz říká, že nedovolí Ukrajin ě použít n ěmecké zbran ě
k úder ům hluboko v Rusku                                       .
Německý  kanclé ř  Olaf  Scholz  vylou čil,  že  by  v  budoucnu  dodával  Ukrajin ě

zbran ě dlouhého doletu, když odpovídal na otázky lidí z v ýchodu zem ě               V
projevu  na  shromáždění  lidí  ve  městě  Prenzlau  zopakoval,  že  odmítá  poskytnout
Ukrajině rakety dlouhého doletu Taurus kvůli obavám, že by to mohlo vážně eskalovat
situaci.  »Řekl  jsem  na  to  ‚ne‘,« řekl  Scholz,  informovala  tisková  agentura  DPA.
Podle  kancléře  by  povolení  Ukrajiny  k  úderu  hluboko  uvnitř  Ruska  představovalo
problém a on to nedovolí. »To se týká i dalších zbraní, pokud bychom je dodali, které
by mohly zasáhnout na tak velkou vzdálenost,« řekl Scholz. »Tak to zůstane i nadále.«
»Proto  trvám  na  svém  stanovisku,  i  když  se  ostatní  země  rozhodnou
jinak,« pokračoval. »Neudělám to, protože to považuji za problém.«                          .
Ke zprávám, že by Spojené státy mohly zrušit stávající omezení, poznamenal, že ne
všechny předpoklady jsou správné. Dříve Bílý dům po setkání amerického prezidenta
Joea  Bidena  a  britského  premiéra  Keira  Starmera  neoznámil,  že  Washington  dal
zelenou úderům západními zbraněmi hluboko uvnitř ruského území.                      .
Ruský prezident Vladimir Putin dříve novinářům řekl, že Ukrajina není schopna provést
údery uvnitř  ruského území bez pomoci Západu,  protože k tomu potřebuje satelitní
zpravodajství  a  vstupní  údaje  o  letu.  Podle  prezidenta  se  současná  debata  mezi
zeměmi  NATO  netýká  pouze  možného  použití  západních  dalekonosných  zbraní
Kyjevem, ale také toho, zda se do ukrajinského konfliktu přímo zapojit. Putin uvedl, že
Moskva bude reagovat na hrozby, které by pro Rusko vznikly.   (iportal  cik)

PÍŠETE NÁM . 
 BABYLON  

Nedávno  jsem  sledovala  už  nevím  na  jakém  kanálu  pořad  BABYLON,  který  byl
natočen, jestli se nemýlím v r .1990 . 

  V pořadu byla ukazována Praha z té dosud poklidné doby, kdy ještě Praha patřila
převážně Pražanům a ne cizincům.
   Na samém závěru zaznělo tragikomické přání. Doufám,  že jsem si tuto závěrečnou
větu napsala správně. Cituji "NENECHME UŽ NIKOHO ROZHODOVAT ZA NÁS." Má
se člověk tomuto naivnímu přání smát a nebo nad ním brečet ??? 
    Pravda,  po  2.svět.  válce  byla  naše  země  západními  mocnostmi  přičleněna  k
Východnímu bloku pod správu Sovětského svazu. Tento víceméně  sovětský kurátor

nás řídil po stránce hospodářské i co se týče sociální a zahraniční politiky. Žili jsme
skromně,  všichni  měli  práci,  bydlení,  zdravotní  péči  a  všichni  disponovali  celkem
slušnou  vzdělaností.  Žili  jsme v  míru  zajištěném  Ruskem.  Mezilidské  vztahy  byly
tehdy na velice dobré úrovni. 
  Po  d o b r o v o l n é m  odchodu sovětských vojsk ze všech zemí Východního bloku
po  roce  198,  dalo  Rusko  skutečnou  svobodu  těmto  zemím.  Tehdy,  v  době
komunistického socialismu, Sovětský svaz skutečně v mnoha věcech rozhodoval o
nás  za  nás.  Nikdy  však  nás  nenutil  k  účasti  na  válkách  a  nikdy  čeští  vojáci  v
sovětských  válečných  konfliktech  nemuseli  umírat  za  jejich  zájmy. Po  režimním
převratu celý národ doufal a snil o tom, že se naše země stane skutečně svobodnou
svébytnou a svéprávnou zemí, že se vymaní z jakéhokoliv vlivu cizí diktatury, z cizího
poručnictví.  OMYL. Prozápadní  čeští  nacionalisté se záhy postarali  o naše další  a
daleko horší poddané vazalství.  Hned po odchodu sovětských vojáků  zabrali  jejich
pozice  v  zemích  východní  Evropy  vojáci  USA.  Rovněž  naše  země  neuváženě
vstoupila do záludného spolku Evropské unie, ve které má dominantní moc Německo,
Francie a kdysi Anglie, země našich mnichovských proradných "přátel". Domnívám
se, že projekt EU je projektem poválečných ochránců německých nacistů USA. 
  27 členských zemí je podřízeno EU a EU je podřízena svým loutkovodičům z USA.
V současné době se ČR  poslušně a oddaně podřizuje vůli francouzsko-německé EU,
potažmo válečným štváčům z USA. Opět máme nad sebou někoho kdo rozhoduje za
nás. Naše vláda  ráda platí do kasy USA válečného NATA paktu 2 % HDP.  Militantně-
šovinistická vláda ČR by z daní, většinově pacifisticky smýšlejícího lidu, klidně dávala
na  americké hegemonní války třeba i 10 % HDP.  Investovat miliardy Kč do krvavých
válek,  záměrně  vyvolávaných,  jsou  pro  české  vládní  chciválkaře  patrně  dobře
vynaložené investice. Všechny současné války jsou pro nacionalistické Česko COOL.
Tento režim se rád podřizuje a nechá za nás rozhodovat, historií prověřené západní
zrádce, masové válečné vrahy a největší  hrozbu celému světu - USA. Kde je ono
naše zbožné přání  " NENECHME UŽ NIKOHO ROZHODOVAT ZA NÁS ? Kam se
tato  touha  po  skutečné  svobodě  poděla?  Má  být  celý  svět  jedním  americkým
BABYLONEM,  okupovaným  americkými  válečnými  základnami  a  hlídaným  těmi
americkými válečnými zabijáky ?   E. Smutná 
 MMR je garantem zákona o ve řejných zakázkách, což je
pikantní

Velká pirátská protikorup ční revoluce proti porušování zákona o
zadávání ve řejných zakázek skon čila milionovou pokutou ÚOHS
za  porušení  zákona  p ři  digitalizaci  stavebního  řízení.  ČPS  –
korytá řská strana s akordeonem v čele.
Traktorista  M.  Jurečka  a  akordeonář  I. Bartoš  vstoupili  do  dějin.
Jeden  s  garancí  za  zákoník  práce se  opíjel  na  večírku  na  svém
ministerském  pracovišti.  Druhý  s  garancí  za  zákon  o  veřejných
zakázkách dostal pokutu za jeho porušení při digitalizaci stavebního

řízení. Podle obou není porušení zákona v garanci jejich úřadů důvodem k tomu, aby
odstoupili. STAČILO!
Europoslankyni  Nerudové  porušování  zákonů  nevadí.  K  alkoholovému  večírku
M. Jurečky mlčela. K pokutě  ÚOHS pro úřad I. Bartoše za porušení zákona,  které
MMR garantuje, mlčí. STAN – nevidím zlo, neslyším zlo, toleruji zlo a prosazuji ho!
Eurodanuši vadí železná opona. Programové vyhnání tří milionů Němců prosazené
demokratem Benešem nebylo podle ní v pořádku. Možná by se ale Lepešinská české
politiky  mohla  zamyslet,  proč  se  skoro  nikdo  z  těch,  co  odešli  dobrovolně  i
nedobrovolně, do Česka nechce vrátit. Nerudovská demokratura už dnes trvá skoro
stejně tak dlouho, jako trval socialismus.
Volby ve Svobodném státě  Sasko ukázaly,  že  jedna třetina obyvatel  jsou proruští
dezoláti.  To  je  skoro  stejný  počet  jako  počet  obyvatel  Brna.  Co  s  tím  brněnská
obránkyně neprůhledné akademické demokracie udělá? Požádá bavorského přítele
Posselta, prezidenta Pan-Europy pro SRN, aby ji poslal na misi do Drážďan. Zalehne
svým tělem hnízdo AfD, nebo se alespoň přilepí k silnici?                      Jan Klán
„
Šílenci nás táhnou do války!
Pojďme se  podívat do zahraničí, kde není situace o nic méně vážná. Po návštěvě
amerického  ministra  zahraničních  věcí  Antony  Blinkena,  spolu  se  svým  britským
protějškem Davidem Lammym v Kyjevě se zdá, že bude ukrajinské vládě povoleno
zasahovat cíle hlouběji v Rusku. Při samotné návštěvě sice rozhodnutí nepadlo, ale
zprávy z Washingtonu indikují, že administrativa Joe Bidena připravuje plány kam, až
umožní Ukrajině  posílat  rakety.  Ruský prezident  Vladimír  Putin prohlásil,  že pokud
Spojené státy a Spojené království dovolí Ukrajině používat jejich zbraně k takovým
útokům, bude to fakticky znamenat, že samotné Spojené státy a jeho spojenci útočí
na ruské území a Ruská federace by tak byla ve válce s NATO.
S tím,  co  udělají  Spojené  státy  a  Spojené  království,  jako  Evropská  unie  příliš
nenaděláme, ale jak se k tomu postavíme, to už bude zcela na nás. Již dnes však
můžeme slyšet hlasy volající o povolení Ukrajině používat i rakety z Evropy k útokům
hluboko na  ruském území.  Řada šílenců  ve  vedoucích  pozicích  se  snaží  ve  své
nekonečné  servilitě  Spojeným  státům  vtáhnout  nás  také do  války s Ruskem  a já
pevně doufám, že se nám podaří toto šílenství zastavit. 
Nestačí  vám,  zbabělci  ve  vládě,  v českém  i  Evropském  parlamentu,  v Evropské
komisi,  kolik  Ukrajinců  a  Rusů  již  muselo  kvůli  nenažranosti  zbrojního  průmyslu
zahynout? Přijde vám, že generujete zbrojařům tak malé zisky z umírání, že musíte
válku  nadále  rozšiřovat?  Styďte  se.  Stačilo  přilévání  oleje  do  ohně,  zastavme
eskalacím konfliktu a pojďme konečně na Rusko i Ukrajinu tlačit, aby spolu usedly za
jeden stůl a začaly jednat o příměří a konečně i míru!
Současné vedení Evropské komise však pokračuje i ve svém tažení proti vlastním
členům, kteří se odvážili mít na válku na Ukrajině odlišný, mírový postoj. Tak jako byly
zmrazeny některé dotace Maďarsku, se nyní připravují plány na jejich zmrazení i pro
Slovensko. A důvod? Opět zrušení Úřadu speciální prokuratury. Úřadu, který většina
členských států EU vůbec nemá. Úřadu, který byl v nedávné době zrušen v Bulharsku
také v naprostém souladu se zákony EU, a nevzbudilo to žádné pohoršení. Za toto
má být nyní Slovensko trestáno. Každý členský stát má přitom právo na takovouto
reorganizaci  a  oblasti,  které  spadaly  pod  speciální  prokuraturu,  budou  prostě
přesunuty  na  jiné  úřady,  tak  jako  je  tomu  ve  většině  Evropské  unie.
Těžko tedy za tímto pokusem vidět cokoli jiného než opět bič na neposlušné. Bič na
ty, kteří si dovolí mluvit o potřebě ukončit válku na Ukrajině jednáním. A to co nejdříve.
Je pak nějakých pochyb o tom, že diktát z Bruselu je skutečnou hrozbou pro naši
suverenitu?     Kate řina Kone čná
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